

مسابقة شركة البترول الوطنية الكويتية فكر باستدامة (Think Sustainable) الأفكار المستدامة لمسابقة البيئية

يسـر شـركة البتـرول الوطنيـة الكويتيـة (KNPC) أن تعلـن عـن مسـابقة للابتـكارات والأفـكار المبتكـرة والخلاقة التي تساهم في تعزيز استدامة الموارد البيئية في الكويت. وسيتم عرضها في المعرض المصاحب لفعالية فكر باستدامة (Think Sustainable)، والذي سيعقد في تاريخ 14 فبراير 2019 فِي فِنْدِق كِرَاوِن بِلَازًا – قَاعَةَ البِرِكَةَ.

المسابقة تهدف إلى دعـم جهـود الدولـة والمجتمـع؛ وتعزيـز التفكيـر بالاسـتدامة للحصـول علـب بيئة صحيـة ومستدامة تساعد علـى تعزيـز الوعـي البيئـي، وذلـك إيمانـاً بأهميـة القطـاع الطلابـي والمنظمات التطوعية وتشجيع الأفراد لتقليل التلوث البيئي، والبحث عن مصادر للطاقة المتجددة النظيفة كبديـل للطاقـة النفطيـة، والتقليل من النفايـات الشخصية والصناعيـة والزراعيـة، وتشجيع معالجتها وتدويرها، وزراعة الأشجار وتشجيع المنتجات الزراعية المعتمدة على الأسمدة العضوية والتقنيات الصديقة للبيئة، واعتماد الأبنية الخضراء الصديقة للبيئة، وتقنيات معالجة تلوث الهواء والماء.

فئات المسابقة:

ستكون «مسابقة شركة البترول الوطنية الكويتية فكر باستدامة (Think Sustainable) « للمنظمات التطوعيـة والمـدارس والافـراد التي تقدم مساهمات بارزة تتجسد فيها معايير الجائزة الثلاثة وهِي: الأثر الملموس، الابتكار، الأفكار الملهمة.

حيـث أن الاستدامة مصطلـح اقتصادي اجتماعـي يعنـي تطويـر وسائل الإنتاج بطرق لا تؤدي إلى استنزاف الموارد الطبيعيـة لضمان استمرار الإنتاج للأجيال القادمـة.

شروط المسابقة:

كل عمل مقدَّم يجب أن يحتوي علم فكرة تدعم الاستدامة من أحد المواضيع التالية:

- 1- التغيرات المناخية.
 - 2- السئة.
- الخدمة المجتمعية من الناحية البيئية.
- ان يكون المشروع قابل للتطبيق أو تم تطبيقه بحيث يساعد في النهوض وخدمة المجتمع ويدعم جهود ومبادئ التنمية المستدامة.
 - إمكانية تطبيق المشروع بما يخده جهود المحافظة
 - على البيئة.
 - يجب أن تحتوي المشاركة على تفاصيل وافية وقدر كافٍ من الوضوح بحيث تتمكن لجنة التحكيم من تحليلها بالشكل المحيح وتكوين وجهة نظر حول كل واحد من عناضر المشاركة.







مسابقة شركة البترول الوطنية الكويتية فكر باستدامة (Think Sustainable) الأفكار المستدامة لمسابقة البيئة

التقييم:

- تقوم اللجنة بدراسة الطلبات المقدمة للتأكد من استيفائها لشروط ومعايير المشاركة. ثم يتم تقييم الطلبات المقدمة وإنشاء قوائم مختصرة لأكثر الطلبات حصولاً على الدرجات في كل فئة.
 - سيكون قرار اللجنة نهائيًا ولن يتم قبول أي إقرارات لصالح أو ضد القرار.
 - سوف سيتم دعوة جميع المشاركين في المسابقة في معرض سينظم خصيصاً لذلك.

جوائز المسابقة:

-سوف يتم توزيع جوائز تقديرية قيّمة للفائزين بالمراكز الثلاث الأولى لكل فئة (المنظمات التطوعية/ المدارس/ الأفراد).

-جائزة استثنائية:

تقدّم لكل مشروع أو عمل يحمل فكرة قابلة للتطبيق في مصافي شركة البترول الوطنية الكويتية.

للاتصال أو الاستفسار:

ترسل جميع الأفكار الابتكارية والإبداعية إلى إيميل z.asadi@knpc.com لمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال على (23859818) من الساعة 8 صباحا حتى 3 عصراً. وآخر تاريخ لاستقبال المشاركات هو 31 يناير 2019.





مسابقة شركة البترول الوطنية الكويتية فكر باستدامة (Think Sustainable) الأفكار المستدامة لمسابقة البيئـة

نموذج المشاركة في مسابقة «فكر باستدامة» 14 فبراير 2019

أسم المشارك

رقم التلفون

البريد الالكتروني

ا ي مشروع أو عرض توضيحي أو ورقه عمل أو ملصق أو صوره تتعلق بما يلي: الفكرة المقدمة: (حدد الخيارات)

(۱) البيئة

(ب) تغير المناخ

(ج) ممارسات الاستدامة البيئية أو الاجتماعية

(د) جمیع ما سبق

وصف الفكرة (بشكل مبسط) (إرفاق اب وثائق/رسومات/عرض شرائح/ملصق أو أب معلومات اضافية)

تفاصيل اضافية



آخر تاریخ للتقدیم 31 ینایر 2019 حملة فکر باستدامة –14 فیرایر 2019

Kuwait National Petroleum Company Competition Sustainable Ideas for the Environment Contest



(Think Sustainable)

Kuwait National Petroleum Company (KNPC) is pleased to announce a competition for innovative and creative ideas that promotes sustainability of environmental resources in Kuwait. The awards will be presented to the winners of the competition at the "Think Sustainable" exhibition, which will be held on 14 February 2019 at Crown Plaza Hotel- Al-Baraka Ballroom.

The aim of the contest is to promote Sustainability thinking among General public, Students and Non-Governmental organizations.

Ideas to reduce environmental pollution, use of clean renewable energy sources as an alternative to oil energy, reducing, recycling and reusing domestic, industrial and agricultural waste, encourage processing and recycling, encourage plantations that depends on organic fertilizers and environmentally friendly technologies, adoption of environmentally friendly green buildings, and air and water pollution treatment techniques are some examples of potential submissions.

Contest Categories:

Kuwait National Petroleum Company's "Think Sustainable" contest will be is open for non-governmental organizations, schools and individuals that make outstanding contributions that reflect the three criteria of the Award: concrete impact, innovation, inspirational ideas.

Sustainability is a socio-economic term that means development of means of production in ways that do not lead to the depletion of natural resources to ensure the continuation of production for future generations.



Contest Terms:

Each submitted work should contain an idea that supports sustainability from one of the following topics:

- 1. Climate change.
- Environment.
- Community-based environmental service.



- The project should be applicable or implemented to help promote and serve the community, support the efforts and principles of sustainable development.
- The possibility of implementing the project to serve the efforts to preserve the environment.
- The participation must contain sufficient details and sufficient clarity so that the jury can analyze them correctly and form a point of view on each of the elements of participation.

Kuwait National Petroleum Company Competition Sustainable Ideas for the Environment Contest (Think Sustainable)



Evaluation:

Committee shall review the submitted applications to ensure that they meet the conditions and criteria for participation.

The Decision of the Committee will be final and representations for or against the decision will not be entertained.

All participants will be invited to the exhibition.

Contest Awards:

 Distinguished prizes will be awarded to the winners of the first three positions for each category (non-governmentalorganizations/schools/individuals).

Exceptional Award:

Offer for each project or work bearing an applicable idea at KNPC refineries.

To contact or inquire:

Send all creative ideas to z.asadi@knpc.com
For more information, please call (23859818) from 8 am to 3 pm.
The last date to receive entries is on 31st January 2019.



Kuwait National Petroleum Company Competition Sustainable Ideas for the Environment Contest (Think Sustainable)



Think Sustainable" Contest Participation form" 2019 February 14 Think Sustainable Event

CONTESTANTS NAME:	
EMAIL:	PHONE:
IDEA SUBMITTED FOR: (tick relevant options)	Any Project, Presentation, Paper, Poster, or Picture related to: a) Environment b) Climate Change c) Environmental or Social Sustainability practices d) Combination of the above.
IDEA DESCRIPTION (Short) (Use backside of the format for additional details. Attach any documents/drawings/presentation slides/ poster or additional information needed)	

ADDITIONAL DETAILS:



Last date of submission: 31 January 2019 Think Sustainable Event 14 February 2019